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ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN COTTON TEXTILES

Restraint Action by the United States in Accordance with
Articles 3 and 6(c)

Addendum.

The following communication has been received by the Director-General from the
United States mission for notification to the Cotton Textiles Committee.

The United States Government has renewed its controls on the importation from
Romania of carded cotton sheets (Cotton Textile Category 34). The action was taken
pursuant to articles 3 and 6(c) of the Long-Term Arrangement Regarding International
Trade in Cotton Textiles. The control level for the twelve months beginning
14 August 1969 is 154,350 pieces, which is 5 per cent higher than the level previously
in effect.

ACCORD CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL
DES TEXILES DE COTON

Measure de limitation rise par les Etats-Unis en conformité

Addendum

La Mission des Etats-Unis a fait parvenir au Directeur général la communication
ci-après, pour notification au Comité des textiles de coton.

Le gouvernement des Etats-Unis a reconduit les mesures de contrôle qu'il avait
crises sur l'importation de draps de coton en fils cardés (catégorie 34 des textiles
de coton), conformément aux articles 3 et 6 c) dc l'Accord a long terme concernant le
commerce international des textiles de coton. Le niveau de contrôle pour la période
de douze mois commençant le 14 août 1969 est de 154 350 pièces, soit une augmentation
de 5 pour cent par rapport au niveau précédemment an vigueur.


